
Zápis
ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky
konaného dne 03.04.2023 v 18,00 hod. v sále KD

1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno.
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 27.3.2023 do 13.4.2023. Současně byla
zveřejněna na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 7 z celkového počtu
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Dále je
přítomno 14 občanů.

Starostka navrhla ověřovateli zápisu paní Petrželkovou a pana Kloudu,
zapisovatelem určila účetní Janu Gabrhelovou.

Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 21.2.2023
byl ověřovateli ověřen bez připomínek a zápis je zveřejněn na webu obce.

2. Projednání programu VZZO

Starostka představila návrh programu jednání zastupitelstva obce.

Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 1/2023

Starostka informovala, že na straně příjmů došlo k zapojení dotace na organizaci voleb
Prezidenta ve výši 38.600,- Kč, zapojení příjmů z prodeje ze zabíjačky ve výši 54 tis. Kč
a narozpočtování účetních převodů mezi pokladnou a bankou ve výši 1,33 mil. Kč. Celkové
změny na straně příjmů činí 1.434.500,- Kč.

Na straně výdajů došlo k narozpočtování výdajů na úhradu vlastního podílu financování
nového traktoru KIOTI ve výši 245.000,- Kč (zbylá část přes 1 mil. Kč je hrazena z fondu
Ministerstva zemědělství), dále došlo k narozpočtování výdajů ve výši 390 tis. Kč na
vybudování parkovacích stání u školy a průchozí chodník s oplocením k hřišti za školou tak,
aby se toto hřiště více zpřístupnilo a nemuselo se k němu obcházet. Dále byly
narozpočtovány výdaje na nákup židlí do knihovny 7100,- Kč, dále na nákup 2 ks nových
velkoobjemových kontejnerů na odpady ve výši 150.000,- Kč a další drobnější provozní
výdaje a účetní přesuny mezi pokladnou a bankou. Celkové změny na straně výdajů činily
2.434.500,- . V části financováno došlo k zapojení zůstatku na bankovních účtech ve výši
1 mil. Kč.
ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2023.

4. Vrácení dotace Jihomoravského kraje - PD byty

Starostka sdělila podrobnosti k tomuto bodu. Obec v roce 2022 obdržela dotaci od
Jihomoravského kraje na zpracování projektové dokumentace pro výstavbu sociálních a
bezbariérových bytů a to ve výši 497.000,- Kč za podmínky úhrady výdajů na PD do konce
roku 2023. V 07/2022 bylo objednáno zpracování urbanistické a architektonické studie
Ing.arch. Navrkalem, která má za cíl určit základní prostorové vazby v lokalitě domů č.pop.
10 (stávající obecní úřad a KD) a č.pop. 120 (bývalý Boomerang) s ohledem na budoucí
rozvoj. Studie bude podkladem pro další podrobnější projekční práce. Z návrhu studie (která
je dosud ve fázi připomínkování) vyplynulo, že požadavek na funkci bydlení by byl vzhledem
k omezenému prostoru nežádoucí spojovat s požadavky na funkce společenské (zejm. tedy



blízkost kulturního sálu s barem a zázemím pro kulturní akce spojovat s funkcí pro bydlení
zejm. seniorů - to bylo vyhodnoceno jako požadavek, který by v budoucnu přinesl
problémové soužití).
Navíc studii, jako strategický dokument pro tuto lokalitu, je potřeba řádně odpřipomínkovat a
veřejně projednat a teprve poté ji brát jako závazný podklad pro další projektování, tudíž by
se vzhledem k podmínce vyúčtování dotace do konce roku 2023 toto rovněž nestihlo.

Usn. č. 2) ZO schvaluje vrácení přijaté dotace na zpracování projektové dokumentace
pro výstavbu bytů zvláštního určení ve výši 497.000,- Kč Jihomoravskému kraji
z důvodu změny funkčního využití předmětné lokality.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

5. Smlouva o smlouvě budoucí o věcném břemeni p.č. 1655/23 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Starostka sdělila podrobnosti. EG.D. žádá o zřízení věcného břemene pro kabel NN pro akci
s názvem: “Hl.Mašůvky_Komiha:NN přip.kab.smyčka” do pozemku p.č. 1655/23 ve
vlastnictví obce v k.ú. Hluboké Mašůvky. Náhrada za zřízení věcného břemene činí
2.000,- Kč. Jedná se o 1 m zásah do obecního pozemku pro kabel. smyčku k novostavbě
RD p. Komihy v lokalitě Nivy.

Usn. č. 3) ZO schvaluje uzavření Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného
břemene do pozemku p.č. 1655/23 v k.ú. Hluboké Mašůvky za cenu 2.000,- Kč.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

6. Žádost Linky bezpečí o finanční příspěvek na provoz

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost spolku Linky bezpečí o finanční příspěvek ve výši
5.000,- Kč na provoz anonymní linky bezpečí.

Usn. č. 4) ZO schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 5.000,- Kč Lince bezpečí,
z.s., IČ 61383198, na provoz linky bezpečí.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0

7. Žádost Základní školy nám. Republiky, Znojmo, o finanční příspěvek na jazykový certifikát
žákyně
Starostka sdělila, že obec obdržela žádost zmíněné školy o finanční příspěvek na úhradu
jazykového certifikátu xxxx, která jazykovou zkoušku úspěšně absolvovala. Ve městě
Znojmě hradí tyto náklady město Znojmo v rámci projektu jazykového vzdělávání Kolumbus.
Ten je určen pouze pro občany Znojma, proto se škola obrací na obec, neboť xxxx je
občankou naší obce.

Usn. č. 5) ZO neschvaluje poskytnutí finančního příspěvku Základní škole nám.
Republiky, Znojmo, na financování jazykového certifikátu žákyně.

Hlasování: pro 7 – proti 0 – zdržel se 0



8. Informace k realizaci stavby Obnova místní komunikace KOPEC IV firmou Colas

Starostka informovala, že akce probíhá podle harmonogramu. V rámci pravidelných
kontrolních dnů jsou řešeny provozní záležitosti. Objevily se vícenáklady kvůli realizaci
dešťové kanalizace, kterou bude potřeba dodělat v tuto chvíli, když je komunikace
rozkopaná. Občané byli informováni, kam mají posouvat odpadové nádoby při svozech
odpadů. Nadále připomínáme, že pokud někdo není fyzicky schopen odpadovou nádobu
přesunout, že s tímto dle telefonické domluvy obecní pracovníci mohou pomoci. Byla
pokácena jabloň na náměstí u Tymešů z důvodu stížností občanů na nepořádek z ovoce.
Toto prostranství bude revitalizováno a součástí ozelenění obce.

9. Vyúčtování finančního příspěvku na spolufinancování sociálních služeb v ORP Znojmo

Starostka sdělila, že obec obdržela vyúčtování příspěvků obcí na financování sociálních
služeb v ORP, které zajišťuje město Znojmo. Poskytovalé sociálních služeb vyúčtovali
poskytnuté příspěvku městu Znojmu řádně a bez pochybení. Obce ORP se v roce 2022
podílely na spolufinancování 6 druhů terénních sociálních služeb. Náklady na financování se
odvozují od nákladů na udržení kapacity té dané nabízené a tudíž dostupné sociální služby.
Výpočet příspěvku za jednotlivé obce je pak založen na principu solidárním, tzn. že každá
obec přispívá podle počtu obyvatel. V roce 2022 činil koeficient nákladů 50,6 Kč/obyv.
Součástí závěrečné zprávy je přehled příspěvků jednotlivých obcí a přehled poskytnutých
dotací jednotlivým sociálním službám městem Znojmem.

ZO bere na vědomí souhrnnou zprávu o čerpání finančních příspěvků na realizaci
terénních sociálních služeb v ORP Znojmo za rok 2022.

10. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu
řešení uložených úkolů

Starostka informovala těchto událostech:
- převzata budova č.pop. 120 (býv.Boomerang) od xxx (ještě se dořeší vypořádání za

jeden bar),
- proběhla akce “Ukliďme Česko”, která však neměla takřka žádnou účast. Starostka

poděkovala xxxx , který se spolu s ní a jejím manželem této akce jako jediní
zúčastnili.

ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných
projektů a o postupu řešení.

Starostka vyzvala k diskuzi ohledně provozu koupaliště v tomto roce.

11. Diskuze

Starostka popsala 2 varianty řešení provozu koupaliště pro tento rok: a) provozovat
koupaliště jako doposud od července do srpna nebo b) prohlásit koupaliště za požární nádrž
a neprovozovat jej oficiálně.
xxxx připomínkoval, že když se to na rok zavře, zdali není riziko, že to příští rok hygienická
stanice odmítne otevřít. Na to odpověděl místostarosta J.Malec, že v mezidobí by se obec
věnovala vyspravení dna bazénu a provedla rozsáhlejší opravy a že to nepředpokládá.



xxxx sdělila názor, že je třeba se zamyslet, zda na koupaliště vůbec chodí občané naší
obce, že nikoho ve svém okolí nezná.
Ostatní občané se dotazoval, zdali se tam vůbec bude dát koupat, když nebude voda
filtrovaná. Následovala diskuze ohledně budoucnosti koupaliště a ohledně provozu bufetu.

xxxx reagoval, že dle jeho názoru, když se to na rok takto omezí, že už se to napříště
neotevře. A je otázkou, kdo by za takových omezujících podmínek (požární nádrž)
provozoval stánek s občerstvením, když je vůbec problém nájemce tam sehnat.

xxx vznesla připomínku, v čem bude situace příští rok jiná než je teď. Sdělila názor, že nemá
smysl se bavit o tom, že se letošní rok ušetří několik desítek tisíc na energiích, když jednak
nelze tu úsporu přesně spočítat a když největší náklady jsou každý rok spojené s uvedením
bazénu do provozu (vysprávky a nátěry), tudíž je třeba uvažovat o technickém řešení opravy
tak, aby tyto náklady odpadly. Nemá smysl zavádět rizikové provozování koupání v požární
nádrži (z hlediska zdraví).

xxx se dotazuje ohledně náměstíčka u Tymešů, že jsou i další takové parčíky či ostrůvky a
jestli se budou ozeleňovat i tyto. Starostka odpověděla, že postupně budou okrášlena zelení
i tato místa (jmenovitě např. u hřbitova, vjezd do obce - vč. poutače, Mariánské náměstí,
obecní úřad, u sběrných míst odpadů ..)

Občan se dotazuje, kdy bude opravena zeď u hřbitova? Místostarosta J. Malec odpověděl,
že s pracemi se započne cca do 2 týdnů a hotovo by mělo být do letních prázdnin.

xxx se ptá na hřiště za školou, zdali se předpokládá jeho modernizace? A proč se neopraví
spíše toto hřiště, namísto nového hřiště na koupališti. Starostka odpověděla, že u hřiště za
školou budou doplněny basketbalové koše a že další jeho rozšíření vzhledem k prostoru
není možné. Zatímco na hřiště u koupaliště je možné čerpat dotaci Jihomoravského kraje a
vybudovat tam multifunkční hřiště pro spíše letní hry jako doplňující aktivitu ke koupališti.

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

12. Závěr

Starostka jednání ve 18:55 hod. ukončila.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina zastupitelů
2. Program ZZO

V Hlubokých Mašůvkách dne 5.4.2023


